
Zápisnica 

zo zasadania výboru Urbárskeho spolumajiteľstva Fačkov, pozemkového 

spoločenstva zo dňa 6.6.2021 

 

PROGRAM 

 
1. Zahájenie 

2. Informovanie o činnosti na lesných pozemkoch  

3. Údržba urbárskych ciest 

4. Žiadosti 

5. Stav financií 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

Prítomní:  

výbor: Panák Jozef, Bielik Vlastimil, Bukovec Ján, Ligas Zdeno, Záň Pavol, Čerňanec 

Miroslav, Klinec Stanislav 

dozorná rada: Hollý Cyril, Ďuriš Vladimír 

hostia: Rybárik Miroslav 

 

2. Informovanie o činnosti na lesných pozemkoch 

činnosť na lesných porastoch 

. chýba nám doťažiť cca 100 m3 dreva pre spoluvlastníkov, rozvezených je cca 150 

m3, vyťažených je cca 200 m3 

. v Gajdošovej dolinke je plánovaných cca 40 m3 bukového dreva, smrek 60 m3; do 

dvoch rokov bude potrebné v tejto lokalite vykonať výsadbu 

. do budúcnosti bude potrebné plánovať ťažbu dreva pre spoluvlastníkov v ďalších 

lokalitách mimo Piskovej 

. znovu sa otvorila otázka lokality Škrípie, ktorá bola prevedená v roku 2007 do 

vlastníctva Lesov SR; tajomník US informoval, že kvôli tejto nezrovnalosti bol spolu 

s Ladislavom Balvanom na niekoľkých rokovaniach na ŠL, ale bezvýsledne. Zástupca 

ŠL sa pridržiaval geometrického plánu, ktorý pre nich vypracovala firma ALLGEO 

ZVOLEN s dovetkom, že ak chceme, môžeme sa so štátom súdiť. Tajomník US 

informoval ďalej o tom, že šetrením zistil, že v rokoch 1936 – 1939 boli vyhotovené 



na túto lokalitu a aj ďalšie lokality v katastri Fačkov geometrické plány, ktoré si 

objednalo v tom čase ministerstvo hospodárstva Slovenskej republiky. Vyhotovila ich 

firma z Nových zámkov a na základe nich sa zapísali do pozemkovej knihy nové 

parcelné čísla. Zmienka o týchto plánoch je napr. v PK vložke 705 (čd 4088/1939), 

alebo vo vl. č. 37,159 a 256 (čd 5197/1937). Výbor US sa dohodol, že starosta obce sa 

pokúsi uvedené geometrické plány vyhľadať cez ministerstvo hospodárstva 

3. Údržba urbárskych ciest 

- Vlastimil Bielik informoval, že v priebehu mesiaca máj 2021 bola vysypaná 

cesta popred Pálenice hrubým pieskom, zhutnená, vyrovnaná 

- Vlastimil Bielik opäť navrhol, aby sa spravil záchytný val na odklonenie vody 

pri povodniach oproti Zigľovskému jarku; po poslednej povodni je nedávno 

upravená cesta popred Pálenice do Klokočovej opäť na určitých miestach 

vymytá. Vyhotovením tohto valu by sa tento problém odstránil a zároveň by 

prestala voda brať drevnú hmotu pripravenú na štiepku a naplavovať ju po 

okolitých lúkach. Výbor US s návrhom súhlasí. 

4. Žiadosti 

- starosta obce p. Miroslav Čerňanec požiadal výbor spoločenstva o finančný 

príspevok, ktorý by sa použil na odstránenie kmeňov líp popri ceste na cintorín 

a na odstránenie a odvoz betónov zo starého plotu na cintorín. Uvedený 

pozemok je vo vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Fačkov. Výbor 

spoločenstva odsúhlasil sumu 400 €. 

 

5. Stav financií 

- 1199 € pokladňa 

-  

6. Rôzne 

- výbor spoločenstva obdržal od predsedu dozornej rady správu dozornej rady za 

rok 2020, ktorá sa uverejnila na stránke obce 

- výbor US pripraví podklady k vykonaniu valného zhromaždenia v mesiaci 

august 

- tajomník US poslal list na ŠL ohľadne upratania depa pri brode do Klokočovej, 

ktorý je uverejnený aj na stránke obce 

- Miroslav Čerňanec podal návrh, aby sa urbársky pozemok pri ceste oproti 

lesnej správe skultúrnil. Členovia výboru do najbližšej schôdze pripravia 

návrhy. 

 



 

Vo Fačkove 6.6.2021                         Vlastimil BIELIK 

                                  tajomník spoločenstva 

 


